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Abstract (en)
In order considerably to improve the combustion during the operating time of smaller ventilator burners also, in particular one or two-stage ventilator
burners, with reasonable outlay, as the main deregulating factors the pressure (pL) and temperature ( theta L) of the combustion air are measured
and from these, on a compensator (25), a simple compensation function is determined, with which, on a superposition unit (27), action is taken on
the combustion air flow (L<*>) and/or on the fuel flow (B<*>). Precisely in said burners, the greater part by far of the influence of deregulating factors
stems from said main deregulating factors. <IMAGE>

Abstract (de)
Um die Verbrennung auch kleiner, insbesondere ein- oder zweistufiger Gebläsebrenner während der Betriebszeit mit vernünftigem Aufwand
wesentlich zu verbessern, werden als Hauptstörgrössen der Druck (pL) und die Temperatur (ϑL) der Verbrennungsluft gemessen und daraus an
einem Kompensator (25) eine einfache Kompensationsfunktion ermittelt, mit welcher an einer Ueberlagerungseinheit auf den Verbrennungsluftstrom
(L*) an einer Ueberlagerungseinheit (27) und/oder auf den Brennstoffstrom (B*) eingegriffen wird. Gerade bei den genannten Brennern stammt der
weitaus überwiegende Anteil des Störgrösseneinflusses von den genannten Hauptstörgrössen.
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